
PROTOKÓŁ NR XLVII/2010 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą  

z dnia 11 czerwca 2010 roku 

 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 11 
czerwca 2010 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 
Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1000 do godz. 1200. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady otwierając sesję stwierdził na podstawie listy obecności 
/złącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ prawomocność obrad. Na sali obecnych 
było 12 radnych na ustawowy skład liczbowy 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 

3. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Iwona Kieszek 

4. Radca Prawny UMiG    mec. Marian Seweryn 

5. Radny Powiatu Grójeckiego   p. Krzysztof Fiks 

6. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą wg listy obecności /załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu. 

7. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

PKT 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłoszenie kandydatury na 
sekretarza obrad. Radny p. Ryszard Lewecki zgłosił kandydaturę radnego p. 
Mirosława Binkiewicz, który wyraził zgodę. W głosowaniu za 12 na stan 
obecnych 12 radnych radny p. Mirosław Binkiewicz został sekretarzem obrad. 

 

 

 



PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że każdy z radnych w 
ustawowym terminie otrzymał porządek obrad i zapytał czy są uwag lub 
propozycje do wprowadzenia zmian w porządku obrad. Radni takowych nie 
zgłosili. W związku z powyższym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem 
o wprowadzenie do porządku obrad czterech projektów uchwał, które były 
omawiane na komisjach ale już po wysłaniu pierwotnego porządku obrad. 
Wniosek dotyczył następujących projektów uchwał: 

• w sprawie przyznania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie 
w Kościele Parafialnym w Żdżarach; 

• w sprawie przyznania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie 
w Klasztorze Braci Mniejszych Kapucynów w Nowym Mieście nad 
Pilicą; 

• w sprawie przyznania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie 
w Kościele Parafialnym w Łęgonicach. 

• w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Grójeckiego. 

Przystąpiono do głosowania wniosku Przewodniczącego Rady Miejskiej. W 
głosowaniu za 12 na stan obecnych 12 radnych wprowadzono do porządku 
obrad w/w projekty uchwał. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
proponowanego porządku obrad z wprowadzonymi zmianami. W głosowaniu za 
– 12 na stan obecnych 12 radnych uchwalono porządek obrad w następującym 
brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady. 

4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 
międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2010 rok; 

b) udzielenia bonifikaty najemcom na zakup lokali mieszkalnych; 

c) przyznania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie w Kościele 
Parafialnym w Żdżarach; 

d) przyznania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie w Klasztorze 
Braci Mniejszych Kapucynów w Nowym Mieście nad Pilicą; 



e) przyznania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie w Kościele 
Parafialnym w Łęgonicach. 

f) pomocy finansowej dla Powiatu Grójeckiego. 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski. 

 
PKT 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 
protokół z poprzedniej sesji Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 
zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołu z sesji. Uwag i zastrzeżeń nie 
zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W 
głosowaniu za – 12 na stan obecnych 12 radnych protokół z poprzedniej sesji 
został przyjęty. 
 

PKT 4 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej p. Król 
Ignacy poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno 
posiedzenie w dniu 11 czerwca 2010 roku na którym zapoznała się z projektami 
uchwał przygotowanymi na sesję Rady, które zaopiniowano pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Dudek Teresa 
poinformowała, że w okresie międzysesyjnym odbyło się jedno posiedzenie w 
dniu 10 czerwca 2010 roku. Komisja zapoznała się z projektami uchwał 
przygotowanymi na sesję Rady oraz sprawami bieżącymi skierowanymi do 
Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p. Lech 
Staniszewski poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła 
jedno posiedzenie w dniu 9 czerwca 2010 roku na którym zapoznano się z 
projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 
Członkowie Komisji na posiedzeniu zwrócili uwagę na stan dróg powiatowych i 
stwierdzili, że w niektórych miejscach drogi są nie przejezdne. Radny p. Robert 
Sierajewski stwierdził, że w miejscowości Gostomia na tzw. upuście jest duża 
wyrwa. 
Członkowie Komisji stwierdzili że w związku z tym, że drogi o których mowa 
należą do Starostwa to wnioskuje się aby Burmistrz wystosowała pismo do 
Starostwa Powiatowego w następujących sprawach: 

• remont cząstkowy drogi powiatowej w Gostomi powyżej mostku. W 
obecnej chwili droga ta na odcinku 20 – 30 metrów jest nie przejezdna. 

• wniosek o wyremontowanie wyrwy na przejściu pomiędzy stawami na 
tzw. upuście w Gostomi. 



• wnioskuje się o zabezpieczenie barierkami drogę sąsiadującą ze stawami 
w Gostomi oraz zabezpieczenie barierkami mostku w Łęgonicach w 
związku z tym, że jest to sprawa mająca na celu bezpieczeństwo osób 
korzystających z tych dróg (w Gostomi zsunął się samochód do rowu i w 
Łęgonicach w ostatnich dniach również samochód zsunął się do rowu 
obok mostku). 

• wnioskuje się o usunięcie – wycięcie z poboczy dróg powiatowych 
odrostów krzewów, które ograniczają widoczność na drodze Gostomia – 
Tomczyce, Nowe Miasto – Domaniewice. 

Komisja zwraca się z prośbą o wystosowanie stosownego pisma w powyższych 
sprawach i powiadomieniu Rady o podjętych działaniach przez Starostwo 
Powiatowe. 
Ponawia się ponownie wniosek o założenie dwóch lamp w Gostomi na drodze, 
która biegnie pomiędzy stawami w związku z tym, że jest tam ciemno i co za 
tym idzie bardzo niebezpiecznie. 
Wniosek o przywiezienie jednej wywrotki gryzu do Gostomi na zasypanie wyrw 
w drodze. Deklaracja ze strony p. Staniszewskiego, że sam osobiście dopilnuje i 
da swoich pracowników do zasypania powstałych ubytków w drodze. 
 

PKT 5 
Burmistrz Miasta i Gminy p Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie za 
okres międzysesyjny tj. od 14 maja 2010 roku do 11 czerwca 2010 roku, które 
przedstawia się następująco: 

1. W dniu 14 maja 2010 r. w Urzędzie Miasta i Gminy w Nowym Mieście 
nad Pilicą w czasie sesji Rady Miejskiej, przedstawiciele miejscowych kół 
wędkarskich, p. Stanisław Skarba z Koła Wędkarskiego Miejskiego oraz 
p. Zbigniew Loba z Koła Wędkarskiego "Lotnik" wręczyli Pani Burmistrz 
Barbarze Gąsiorowskiej medal „Za zasługi dla wędkarstwa”. 

2. W dniu 14 maja 2010 roku uroczyście obchodzono Święto Pielęgniarek  
3. W dniu 15 maja 2010 r. w Nowym Mieście nad Pilicą odbyły się 

uroczyste obchody dwudziestolecia samorządu terytorialnego w Polsce. 
Radni Rady Miejskiej podjęli też uchwałę o nadaniu tytułu „Honorowego 
Obywatela Nowego Miasta nad Pilicą” dla Marszałka Województwa 
Mazowieckiego Pana Adama Struzika oraz Pana Kazimierza Sobkiewicza 
– lekarza SP ZOZ Nowe Miasto nad Pilicą. 

4. W dniach 17-20 maja 2010 r. na terenie miasta i gminy został ogłoszony 
alarm przeciwpowodziowy. Poziom wody w rzece Pilicy znacznie 
przekroczył stan alarmowy. 

5. W dniu 18 maja 2010 roku uczniowie, nauczyciele oraz pracownicy 
Publicznego Gimnazjum im. Karola Wojtyły w Nowym Mieście nad 
Pilicą obchodzili Święto Patrona Szkoły - Karola Wojtyły. 



6. W dniu 18 maja  2010 r. Zarząd Województwa Mazowieckiego przyjął 
uchwałę w sprawie zatwierdzenia list w ramach działania „Podstawowe 
usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej” objętego Programem Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 dla naboru przeprowadzonego w 
dniach od 4 maja do 30 czerwca 2009 roku. Na liście operacji 
zakwalifikowanych do przyznania pomocy w ramach I naboru wniosków 
została umieszczona  nasza gmina Nowe Miasto nad Pilicą. Otrzymaliśmy 
na nasz projekt wodno- kanalizacyjny 2 617 103 zł. 

7. Burmistrz Poinformowała, że wniosek „Modernizacja i przebudowa 
stadionu miejskiego” został wpisany do „Programu Rozwoju Bazy 
Sportowej Województwa Mazowieckiego na 2010 rok”  kwota 
dofinansowania 250 000 zł 

8. Poinformowała, że Gmina otrzymała dofinansowanie do przebudowy 
drogi dojazdowej w miejscowości Bieliny - kwota 67 000 zł.  

9. W dniu 20 maja 2010 roku dokonano odbioru końcowego zadań pod 
nazwami: „Przebudowa drogi gminnej we wsi Godzimierz”. Zakres robót 
ujęty w umowie został zrealizowany za kwotę 116 430,46 zł brutto. 
Wykonano 360 mb nawierzchni bitumicznej o szerokości 4 m ( grubość 2 
x 3 cm ) z obustronnymi poboczami o szerokości 0,75 m. „Przebudowa 
drogi we wsi Wał”. Wartość prac brutto 98 504,29 zł. Wykonano 533 mb 
nawierzchni bitumicznej o szerokości 4 m (grubość 4 cm ). 

10. W dniu 20 maja 2010 roku w Urzędzie Miasta i Gminy odbyło się 
kolejne spotkanie w sprawie budowy nowego przebiegu drogi 
wojewódzkiej. W spotkaniu udział wzięli zainteresowani mieszkańcy 
gminy, pracownicy firmy opracowującej dokumentację projektową, oraz 
dyrekcja MZDW w Warszawie. 

11. W dniu 24 maja 2010 roku odbyło się spotkanie w Dęblinie w sprawie 
mostu we wsi Gostomia. 

12. W dniu 25 maja 2010 roku na terenie naszej gminy w trzech 
wyznaczonych punktach odbyła się zbiórka zużytego sprzętu 
elektrycznego i elektronicznego. 

13. W dniu 28 maja 2010 r., na zaproszenie Prezesa Agencji Rozwoju 
Przemysłu odbyło się spotkanie szefów Tarnobrzeskiej Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej z przedstawicielami gmin nowo włączonych terenów. W 
spotkaniu tym uczestniczyli również przedstawiciele gminy Nowe Miasto 
nad Pilicą – Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska, Sekretarz 
– p. Iwona Kieszek, inspektor p. Tomasz Bogacki oraz Radny Powiatu 
Krzysztof Fiks. Spotkanie miało charakter roboczy, a jego celem było 
zaprezentowanie nowych członków TSSE potencjalnym inwestorom. 
Burmistrz Nowego Miasta p. Barbara Gąsiorowska dokonała krótkiej 
prezentacji podstrefy Nowe Miasto nad Pilicą, przedstawiła walory 
naszych terenów, zachęciła inwestorów do lokowania inwestycji w naszej 
gminie. 



14. W dniu 28 maja 2010 roku uczniowie, nauczyciele oraz pracownicy 
Publicznej Szkoły Podstawowej w Nowym Mieście nad Pilicą obchodzili 
Święto Patrona Szkoły – Stefana Wyszyńskiego. 

15. W dniu 29 maja 2010 r. odbył się X Jubileuszowy Honoracki Dzień 
Młodzieży. Honorowy patronat nad tegorocznymi obchodami objęli 
Przewielebny Ojciec Marek Przeczewski - Prowincjał Warszawskiej 
Prowincji Braci Mniejszych Kapucynów oraz Starosta Powiatu 
Grójeckiego - Janusz Różycki. W dniu 30 maja 2010 r. odbyła się I 
Familiada z Bł. Honoratem. W miłej rodzinnej atmosferze śpiewano 
wspólnie przy akordeonie i gitarze, zajadano się pyszną strażacką 
grochówką i sercańskim żurkiem. Nie zabrakło również atrakcji dla 
najmłodszych. Mimo, że pogoda nie dopisała. 

16. Wyłoniona w drodze przetargu firma Zakład Usługowy Remontowo – 
Budowlany Andrzej Skrok z Radomia przystąpiła do remontu kuchni 
Publicznego Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą. 

17. W dniu 9 czerwca 2010 roku został ogłoszony przetarg nieograniczony 
dotyczący budowy sieci wodociągowych z przyłączami we wsiach: 
Wólka Ligęzowska, na odcinku Rudki – Nowe Strzałki, Łęgonice – Nowe 
Miasto nad Pilicą. Otwarcie ofert nastąpi dnia 28.06.2010r. 

18. Burmistrz Miasta i Gminy poinformowała, że na terenie naszej Gminy 
organizowana będzie zbiórka dla powodzian.  

19. Automobilklub Królewski zaprasza na rajd, który odbędzie się 13 
czerwca 2010 roku na terenie lotniska w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Imprezę patronatem objęła Burmistrz Nowego Miasta nad Pilicą. 
Natomiast 12 czerwca także na Lotnisku w Nowym Mieście nad Pilicą 
będzie można pooglądać klasyczne auta zabytkowe. 

20. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska serdecznie zaprosiła 
wszystkich zebranych na Dni Nowego Miasta, które odbędą się w dniach 
26 – 27 czerwca br. 

21. Burmistrz poinformowała, że najprawdopodobniej do końca przyszłego 
tygodnia będzie dokończona modernizacja studni w Prosnej 

22. W związku z głosami o likwidacji punktu AMIRR w naszym UMiG 
Burmistrz przeprowadziła rozmowy z władzami Agencji i 
prawdopodobnie taki punkt w naszym Urzędzie zostanie. 

23. Poinformowała również o odwołaniu się na piśmie od przetargu działki na 
której znajdował się stadion na osiedlu JW. Razem z p. Dziedzicem 
napisane zostało i wysłane pismo i przyszła odpowiedź, że przetarg nie 
będzie odwołany , bo nie ma podstaw prawnych. 

Radny p. Binkiewicz odnośnie podstopień na terenie naszej Gminy byłoby 
rozsądne aby niepotrzebny gruz czy jakieś kamienie zawieźć na wzmocnienie 
drogi w kierunku oczyszczalni ścieków bo nie zapominajmy, że jest tam ujęcie 
wody i należy go chronić. Więc zwraca się z prośbą aby zastanowić się nad tą 



sprawą. Odnośnie artykułu i listu otwartego w Jabłonce to radny nie ma praw 
krytykować kogoś kto dofinansowuje naszą gminę, bo po to składa się 
ślubowanie żeby je spełniać i nie działać na szkodę naszej społeczności. Sołtysi 
z terenów na których były podtopienia serdecznie podziękowali za 
zaangażowanie strażakom oraz p. Burmistrz i p. Sekretarz a także p. Kozerze za 
monitorowanie sytuacji i szczególną troskę. 
 
 

PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk podziękował serdecznie 
wszystkim za czynny udział w obchodach uroczystości 20 –lecia samorządu 
terytorialnego. Następnie poinformował o spotkaniach, w których w okresie 
miedzysesyjnym brał udział. Przedstawił pisma które wpłynęły w okresie 
międzysesyjnym do Biura Rady tj. piśmie od p. Prokopczuka oraz piśmie z 
Nadzoru Prawnego Wojewody Mazowieckiego. Przewodniczący Rady 
poinformował o akcji zbiórki pieniędzy na leczenie za granicą małego 
mieszkańca naszej gminy Piotrusia Doroby. Podał nr konta na które można 
wpłacać pieniążki i wspomóc rodziców małego Piotrusia. Pan Loba powiedział, 
że osiedle również przyłączyło się do tej zbiórki i w najbliższych dniach będą 
zbierane pieniążki na ten cel. 
 
 

PKT 7a 
Przewodniczący rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt uchwały 
w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2010 rok. Skarbnik Miasta i 
Gminy p. Ewa Bator szczegółowo omówiła załączniki do w/w projektu 
uchwały. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 
projektem. W głosowaniu za 11, na stan obecnych 11 radnych uchwalono 
uchwałę Nr XLVII/297/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

PKT 7b 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 
bonifikaty najemcom na zakup lokali mieszkalnych. Pytań nie stwierdzono, 
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 11 
na stan obecnych na sali obrad 11 radnych uchwalono uchwałę Nr 
XLVII/298/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. 
 

PKT 7c 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie przyznania dotacji z budżetu gminy na prace 



konserwatorskie w Kościele Parafialnym w Żdżarach. Radny p. Staniszewski 
zwrócił uwagę, żeby w przyszłości mieć na uwadze piękny drewniany 
Kościółek na Borowinie, który wymaga remontu. Prosił, żeby dowiedzieć się 
czy możemy dofinansować remont tegoż zabytkowego Kościółka, bo tam jest 
trochę niejasna sytyacja, Kościół jest w naszej Gminie ale należy do Parafii 
Klwów. Pytań do w/w projektu uchwały nie stwierdzono, przystąpiono do 
głosowania. W głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 radnych uchwalono 
uchwałę Nr XLVII/299/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7d 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyznania 
dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie w Klasztorze Braci 
Mniejszych Kapucynów w Nowym Mieście nad Pilicą. Pytań nie stwierdzono, 
przystapiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 13, 
na stan obecnych 13 radnych uchwalono uchwałę Nr XLVII/300/2010 w 
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 

 

PKT 7e 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji 
z budżetu gminy na prace konserwatorskie w Kościele Parafialnym w 
Łęgonicach. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 
projektem uchwały. W głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 radnych 
uchwalono uchwałę Nr XLVII/301/2010. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu. 

 

PKT 7f 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie pomocy 
finansowej dla Powiatu Grójeckiego. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do 
głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 13 na stan obecnych 
13 radnych uchwalono uchwałę Nr XLVII/302/2010 w przedmiotowej sprawie. 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 
PKT 8 

Sołtys wsi Wola Pobiedzińska p. Franciszek Kozera poprosił o przybliżenie 
sprawy zbiórki dla powodzian, jak to ma się odbywać i gdzie mają być 
składowane rzeczy oraz kto to będzie odbierał. Burmistrz Miasta i Gminy 
odpowiedziała, że sołtysi mogą wszystkie zebrane rzeczy składować u siebie , 



albo umówić z mieszkańcami inne miejsce. Po odbiór będą jeździć 
najprawdopodobniej pracownicy ZUK i dostarczą to na plac przed OSP Nowe 
Miasto, gdzie będzie podstawiony samochód. Potrzebne są wszystkie rzeczy 
począwszy od wody, żywności, środków chemicznych do sprzątania , koce, 
ręczniki, pościel , można również podarować zboże jeżeli ktoś ma za dużo. Na 
zalanych terenach przyda się wszystko. 
Przewodniczący Rady Osiedlowej p. Zbigniew Loba, zwrócił się z propozycją 
oddania trawy i jej wykoszenia z terenu osiedla. . 
 

PKT 9 
Wolnych wniosków nie stwierdzono. 
 
Porządek obrad sesji został wyczerpany w związku z powyższym 
Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad 
zawarty jest na zapisie w dyktafonie i stanowi integralną część protokołu. 
 
Protokołowała       Przewodniczył 
 
Iwona Lepa 
 


